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ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 28. 11. 2022 

 

Přítomni MgA. Michálek, JUDr. Valová, doc. Francán, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. Medek, MgA. Petr, 

Ing. Valentová, prof. Willi, MgA. Polášková 

Omluveni: Ing. Vondráčková, MgA. Indrák, Ph.D., MgA. Vodička 

Host: Ing. Horníčková, Mgr. Pospíchal 

 

Informace rektora:   

➢ Rada RUV 29.11. v Praze – sběr požadavků od fakult proběhl, bude domluvena strategie 

s rektorkou Žádnou. Online schůzka s fakultami 29.11. v 8.30h. 

➢ Správní rada 25.11. – schválení Plánu realizace Strategického záměru na rok 2023. 

➢ Porada Erasmus – bude připraven nový manuál. 

➢ Oslavy 17. listopadu – 13.12. proběhne schůzka se členy ekobuňky JAMU s děkanem a rektorem.  

➢ Proběhla prohlídka Bílého domu – porada s Ing. Vinklerem a kvestorkou. 

➢ Setkání s ředitelem ND Martinem Glasrem – projednali soupis stávající spolupráce s JAMU, 

vznikne draft memoranda k připomínkování pro obě fakulty. 

➢ Zasedání JMS 5.12. – potvrzen náměstek z MŠMT Miller a zřejmě i ministr kultury. Proběhla 

technická koordinační schůzka, účast potvrdilo přes 40 osob. 

➢ Zasedání AS JAMU 23.11. – schváleno PRZS a Návrh střednědobého výhledu na roky 2023 a 

2024. 

➢ Účast na setkání podnikatelů na VUT – Velvet Innovation. 

➢ Proběhlo hodnocení slavnostního koncertu k 75 výročí JAMU. 

➢ Aktualizace webu JAMU – schváleno za obě fakulty, z DF počítají, že web bude fungovat do 

prázdnin. 

➢ Vydána nová směrnice O příjímání darů a spolupráce. 

➢ Etická komise – dnes bude zasedat poprvé v novém složení, proběhne volba předsedy a vstoupí 

v platnost nový mail etika@jamu.cz 

➢ Účast na zasedání ČKR v Plzni 30.11. – 1.12. 2022. 

 

Informace kvestorky:  

➢ Plán technologické obnovy – bylo posláno na fakulty k aktualizaci.  

➢ Informace od Ing. Körmendyové, která se zúčastnila online schůzky k OP JAK „Nábyteček“– platí 

stejná pravidla jak pro OP3V. Ale každý nákup ať investiční nebo neinvestiční musí být doložen 3 

nabídkami, musí proběhnout výběrové řízení, které je součástí žádosti a cena nesmí být vyšší, než 

nejnižší nabídka a zbytek si popřípadě musíme dofinancovat sami. Ztíží to tak přípravu i realizaci 

projektu.  

➢ Žádost o převod dovolené – požádat zaměstnance o vyplnění žádosti je v IS. 

➢ V průběhu příštího roku musí proběhnout školení PO a BOZP vedoucích pracovníků – bude 

stanoven termín s online školením.  
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➢ Sociální fond – mzdy budou překlopeny 8.12., poté se rozhodne, co s fondem. 

➢ Energetické tabulky byly zveřejněny v Teamsech. Žádost o vložení energií za rok 2021 z fakult a 

od součástí.  

➢ Předsednictvo RVŠ – rozpočet stále v řešení v parlamentu.  

➢ Metodický pokyn NAU k profesně orientovaným studijním programům – obsahuje pouze rozsah 

povinné praxe, nejedná se o praktickou výuku (bude součástí Novely VŠ, která jen v 

připomínkování). Až poté se budou konkretizovat standardy. V rámci připomínkového řízení byla 

schválena výše doktorského stipendia - 1,2násobek minimální mzdy a jen pro nově přijaté studenty 

doktorského studia.  

 

HF:  

➢ Děkanka HF představila nově vzniklý materiál, který dr. Lyko a doc. Goliášová vypracovali v rámci 

Národního plánu obnovy pro oblast vysokých škol pro roky 2022–2024 (specifický cíl A: 

Transformace formy a obsahu vysokoškolského vzdělávání). Podkladový materiál je tvořen v rámci 

oblasti rozvoje forem a obsahu vzdělávání na Janáčkově akademii múzických umění a vzniká 

v návaznosti na předchozí dva projekty CRP o b-learningu a online výuce (terminologie). Materiál 

nese titul Metodická koncepce pro organizaci teoretické výuky na HF JAMU formami b-learningu a 

je podkladem pro další krok k vytvoření směrnice pro online formy výuky. Do dalšího kolegia 

děkanky je možné připomínkovat materiál (například výchozí materiály pro tvorbu předloženého 

materiálu atd.). 

➢ Personální plány jsou připomínkované ze strany vedení fakulty, projednají se dále individuálně 

s vedoucími kateder. Zároveň probíhá tvorba vzorce pro upřesnění kariérních plánů. 

➢ Po skončení 14 fakultních akcí k 75 letům oslav JAMU, začínaly probíhat intenzivně master classy. 

Kromě Jakuba Hrůšy jsou na fakultě například  

➢ – Do 8.12. probíhá festival Setkávání nové hudby plus, zahrnující rovněž workshopy zahraničních 

hostujících profesoři 

➢ Probíhá výběrové řízení na technika AVS. 

➢ Na kolegiu děkanky byli hosty Mgr. Jan Přibil, Dis. a doc. Mgr. Richard Fajnor a představili některé 

podněty z konference AEC v Lyonu– součástí konference byl tréning expertů pro evaluace 

hudebních studijních programů agenturou MusiQuE. Trénink obsahoval simulaci procesů 

hodnocení instituce, pro které byly použity původní podklady pro externí evaluaci HF JAMU. Byl 

také konstatován velmi pomalý a kvantitativně náročný proces vedoucí k případné akreditaci 

nového studijního programu v rámci české legislativy – tyto proces bývají v průměru evropských 

zemí kratší.  

 

DF:  

➢ Informace o účasti doc. Francána, doc. Chládkové a doc. Průchové na ELIA Biennial Conference 

2022 (University of the Arts Helsinky) 

➢ Návrh na revizi JVS divadelních plakátů. 

➢ Děkan avizoval schůzku s firmou AGORA+ nad systémovými možnostmi nového centrálního 

úložiště. 

 

Informace pror. Macková: 

➢ CRP v chodu. 

➢ Ve čtvrtek schůzka s UVŠ – finišuje materiál k profesně zaměřeným studijním programům na UVŠ. 
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Informace pror. Medka: 

➢ PRZS bude zítra poslán na MŠMT. 

➢ Hodnocení využití prostředků z Programu na podporu strategického řízení za rok 2022 – 12.12. na 

KR. (finální termín do 15.12.) 

➢ Festivaly v chodu. 

 

Informace pror. Hlavici:  

➢ Fond umělecké dokumentace – proběhla pracovní schůzka s koordinátory a správcem FUD. Rok 

2023 bude „rokem nula“ naplňování směrnice, cílem bude vytvořit všechny povinné dokumenty. 

Následně bude fungování vyhodnoceno (organizačně, finančně, obsahově atd.) a případně 

navrženy změny. Pro zdárné fungování FUD je potřeba co nejdříve ověřit parametry a možnosti 

archivačního SW – po konzultaci s firmou AGORA - viz výše. 

➢ Směrnice o Ediční činnosti – probíhají finální připomínky. Studenti a zaměstnanci budou mít slevu 

25 % z prodejní ceny, součásti JAMU si budou moci publikace pořizovat za režijní cenu, kterou 

budou Nakladatelství refundovat. Ediční rada projedná a schválí počty „povinných výtisků“ našich 

publikací pro potřeby součástí. 

 

Informace DnO:  

➢ Noc divadel – úspěšně proběhla 19.11., poděkovaní studentům muzikálového herectví DF a doc. 

Klementové. 

➢ Výstava k 10 letům – v lednu bude odinstalována. Podněty z kolegia na další výstavu.  

 

 

 

 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 12. 12. 2022 v 10:30 hod. v pracovně 

rektora.  

 

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                     verifikoval: MgA. Michálek a vedení 


